
 PROTOKÓŁ  Nr 61.2017 
z posiedzenia  Komisji  O światy, Kultury i Zdrowia 

z dnia 28 sierpnia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Waldemar Sitek            -  Przewodniczący Komisji 
2. Katarzyna Sadurska      -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Fydryszek  -  Członek Komisji  
4. Tadeusz Groszek             -  Członek Komisji 
5. Adam Kisiel                    -  Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
Tłuszczu  

2. Komisja Rolnictwa, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Tłuszczu  
3. Elżbieta Czachowicz- Specjalista ds. Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami  
4. Marta Świderska- Inspektor ds. Urbanistyki i Gospodarki Mieszkaniowej 
5. Piotr Gołoś- Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej  
6. Urszula Kalinowska-  Główny Specjalista ds. Koordynacji Projektów 

Inwestycyjnych  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie projektów uchwał; 
3. Zapoznanie z korespondencją i sprawy różne; 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji; 
5. Wyjazdowa część posiedzenia.  
 
Ad1. Protokół Nr 60.2017 z dnia 24 lipca 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Komisja zapoznała się z projektami uchwał oraz porządkiem obrad XXI 
Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu zaplanowanej na dzień 29 sierpnia. 
 

• Pani Elżbieta Czachowicz- Specjalista ds. Geodezji i Gospodarki 
Nieruchomościami omówiła projekty uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej 
położnej w obrębie 0001- Tłuszcz, w sprawie nabycia działki gruntu 
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położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod poszerzenie 
drogi gminnej oraz w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej położonej w obrębie 
0001-Tłuszcz.  
Powiedziała, że tytuł projektu uchwały w sprawie nabycia działki gruntu 
położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod poszerzenie 
drogi gminnej zostanie zmieniony na w sprawie nabycia działki gruntu 
położonej w obrębie 0001-Tłuszcz z przeznaczeniem pod powiększenie 
oczyszczalni ścieków.  

• Marta Świderska- Inspektor ds. Urbanistyki i Gospodarki Mieszkaniowej 
omówiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Tłuszcza. 
Powiedziała, że dotyczy on os. Borki. Przedstawiła ustalenia planu oraz 
zagospodarowanie przestrzenne.  
Radny Robert Pacuszka zgłosił uwagę do zapisu dotyczącego 
przeznaczenie część obszaru pod budownictwo wielorodzinne.  
Radny Adam Kisiel spytał kiedy na jakim etapie jest przygotowanie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla III i IV obszaru 
w miejscowości Jasienica. 
Marta Świderska odpowiedziała, że obszar III został wyłożony ponownie 
do publicznego wglądu i w przeciągu najbliższych miesięcy zostaną 
przygotowane projekty uchwał.  

• Główny Specjalista ds. Infrastruktury Drogowej Piotr Gołoś omówił 
projekty uchwał w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań:                 
„Budowa chodnika w msc. Jaźwie, gm. Tłuszcz, w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Wołomińskiego 
na realizację zadań: „ Budowa chodnika w msc. Kozły, gm. Tłuszcz”, w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 
Powiatu Wołomińskiego na realizację zadań: „Projekt i budowa chodnika 
przy drodze powiatowej nr 4330W w msc. Miąse, gm. Tłuszcz”. 
Powiedział, że podjęcia uchwał jest niezbędne do wpisania w/w 
inwestycji do Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz rozpoczęcia 
procesu inwestycyjnego jeszcze w tym roku i rozpoczęcie prac na 
początku przyszłego.  
Radny Tadeusz Groszek spytał, jaki jest koszt wykonania inwestycji.  
Piotr Gołoś powiedział, że prace wykonywane wraz z Powiatem 
Wołomińskim są dzielone po połowie.  
Radny Tadeusz Groszek spytał, jaki jest przewidywany termin 
zakończenia prac w związku z rozbudową ul. Kościelnej, Przelotowej 
oraz Łącznej.  
Piotr Gołoś odpowiedział, że termin zakończenia prac jest przewidziany 
do 1 listopada br.  



 3 

Radny Tadeusz Groszek powiedział, że istnieje konieczność konserwacji 
kilku dróg.  
Piotr Gołoś powiedział, że podczas najbliższej Sesji zostaną przeniesione 
środki finansowe na ten cel.  

• Urszula Kalinowska-  Główny Specjalista ds. Koordynacji Projektów 
Inwestycyjnych omówiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 
stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.  
Powiedziała, że podwyżka cen za odbiór odpadów wynika ze zwiększenia 
kosztów przez firmę, która wygrała przetarg. Średnio stawka wzrośnie o        
2 zł/ osobę.  
Radny Zbigniew Pożarko spytał, jaki procent mieszkańców nie segreguje 
śmieci.  
Pani Urszula Kalinowska powiedziała, że jest to ok. 1/3 mieszkańców. 
Dodała, że ustalone w projekcie uchwały stawki są wynikiem analiz oraz 
dyskusji podczas spotkania z Radą Miejską. Dwukrotnie wyższe stawki za 
odbiór odpadów niesegregowanych mają na celu zmobilizowanie 
mieszkańców do segregacji śmieci, a tym samym do podniesienia 
procentu odzyskania surowców wtórnych.  
 

Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Sołectwo Postoliska, Waganka i Brzezinów przekazali do wiadomości 
pismo skierowane do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
Rejon Drogowy Wołomin- Nowy Dwór Mazowiecki w sprawie odcinka 
drogi DW 636 w miejscowości Postoliska przy cmentarzu, w którym 
zwracają się z wnioskiem o poprawę bezpieczeństwa.  
Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 
2. Odpowiedź na wniosek Radnych Powiatu Wołomińskiego Roberta 

Szydlika i Janusza Tomasza Czarnogórskiego dotyczące zaniedbań z 
zakresu ochrony środowiska na terenie gminy.  
Załącznik Nr 2.  
 
Komisja zapoznała się. 
 

3. Przewodnicząca Rady Rodziców Zespołu Szkół w Miąsem wraz z 
mieszkańcami należącymi do obwodu szkolnego w Miąsem przekazała do 
wiadomości Rady Miejskiej w Tłuszczu pismo, w którym pochwala 
funkcjonowanie placówki, nauczycieli oraz Dyrektor Beaty 
Skulimowskiej.  
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Pismo wraz z zestawieniem zebranych podpisów stanowi załącznik Nr 3 
do protokołu.  
 
Komisja zapoznała się z pismem.  
 

Sprawy różne: 
 

• Przewodniczący Komisji Waldemar Sitek powiedział, że z okazji          
150-lecia szkoły na terenie Gminy powstał Komitet, który wspólnie z 
Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu 
zaproponował, aby w miejscach gdzie znajdowała się szkoła zostały 
umieszczone pamiątkowe tablice. Zaproponował, aby jedna z tablic 
została ufundowana od Rady Miejskiej.  
Radny Zbigniew Pożarko zaproponował, aby na terenie obecnie 
istniejącej szkoły powstała jedna zbiorowa tablica.  

• Radny Włodzimierz Fydryszek powiedział, że z okazji 100-lecia gminy 
oraz 50-lecia nadania praw miejskich Rada Miejska ufundowała z tej 
okazji pamiątkę. Zaproponował, aby był to zegar na budynku Muzeum 
Ziemi Tłuszczańskiej oraz tablica pamiątkowa.  
 

Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień  11 września 2017r. 
godzina 9.00.  
 
Ad5. Komisja udała się do Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Tłuszczu w 
celu obejrzenie dachu na budynku oraz sprawdzenia dojazdu do szkoły i 
bezpieczeństwa w związku z rozbudową ul. Kościelnej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Waldemar Sitek  
  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła :Aleksandra Borowa 
Dnia 28 sierpnia 2017 r.  
 


